





Tel: 03-8959 1088 HP: 010-200 8350

MH-ICN6F1

6天4晚仁川/南怡岛/首尔休闲游+1天自由活动

Flight: Malaysia Airline (Subject to change) KUL/ICN 2315/0630+1 MH66 ICN/KUL 1105/1645 **MH67** *Include MOB + 30kg checked baggage*

Tour Fare:

行程亮点 Highlights:

- ~入住 4 花酒店
- ~含K-ETA
- ~ 含司导小费 Included Tipping
- ~ 景福宫(含韩服实景体验)
- ~ 特别安排网红打卡地-星空图书馆

美食安排 Local Meals:

- 1. 韩式烤肉 Bulgogi
- 2. 人参鸡汤 Ginseng Chicken Soup
- 3. 铁板鸡 + 什锦炒饭 Sizzling Chicken + Mixed Fried Rice

购物站 Shopping Arrangement:

人参专卖店, 化妆品免税店, 护肝宝 Ginseng specialty store, cosmetics dutyfree shop, liver protection treasure

团费不含 Tour Package No Including:

保险 Travel Insurance RM 60 /Pax

注意事项:

- 1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用.
- 2. 若中英文行程版本出现不一致, 将以中文 版本为依据.
- 3. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准

景福宫 (韩服实景体验)









吉隆坡 / 仁川 (MOB) 2315/0630+1

于吉隆坡国际机场集合, 乘搭客机飞往仁川机场.

仁川/首尔 D2

(X/L/X)

酒店: 4 🌚 Royal Emphrium Hotel 或同级

松月洞童话村 整个小镇就像一个巨大的 3 D童话彩绘村,以各国童话故事当作主题,像是可爱的巨大 小木偶皮诺丘, 白雪公主城堡, 小鹿斑比等, 旁边还有热闹的中华街可以逛街吃美食.

南怡岛 是一个半月形的小岛,以其美丽的自然景色和浪漫的氛围而闻名,四季皆有独特风景:春天樱花 盛开, 夏天绿树成荫, 秋天枫叶如火, 冬天则银装素裹, 是拍摄韩剧《冬季恋歌》的取景地之一.

弘大商圈 因邻近弘益大学而命名,这里充满城市艺术和独立音乐文化,以及俱乐部和各种娱乐。

□3 首尔

(B/**X**/D)

酒店: 4 ® Royal Emphrium Hotel 或同级

景福宮 (韩服实景体验) 是于 1395 年由太祖李成桂下令建成的,也是新朝鲜王朝的法宫,与东宫(昌 德宫)和西宫(庆熙宫)相比,位置偏北,因而也被称为"北宫".(每周二休馆,改为德寿宫)

青瓦台 (途径外观) 青瓦台是韩国总统府, 位于首尔市中心的钟路区

广藏市场 是韩国首尔的一个传统市场,也是韩国历史最悠久,规模最大的市场之一

益善洞 是韩国首尔钟路区的一个历史悠久的街区,以其保存完好的韩屋(传统韩式房屋)和独特的 氛围而闻名

星空图书馆(网红打卡)是一座独特且现代化的图书馆,以其壮观的建筑设计和丰富的图书资源吸引 了众多游客和读者,馆内部装饰华丽,书架高耸入云,书籍排列整齐,形成一道美丽的书墙.

清溪川 是位于韩国首尔市中心的一条美丽的人工溪流,全长约11公里.清溪川历史悠久,原本是一条自然溪流,但在 韩国经济高速发展的时期,清溪川被覆盖上了混凝土,以修建道路

首尔

(B/L/X)

酒店: 4 tart Hotel 或同级

人参专卖店、化妆品免税店、护肝宝专卖店

南山韩屋村 位于韩国首尔市中区,是一个传统韩屋建筑群,展示了朝鲜王朝时期(1392-1910年) 韩国民众的生活方式和文化

明洞 聚集了精品名牌店家以及韩国的时尚潮流,吸引了来自世界各地的游客游览.

(B/X/X)

(B/MOB)

酒店: 4 * Lart Hotel 或同级

首尔全日自由活动 (不含车 / 导游 / 餐食)

b6 仁川/吉隆坡 1105/1645

前往仁川机场,准备返回美丽的家园.







Tel: **03-8959 1088** HP: **010-200 8350**

6D4N Incheon / Nami Island / Seoul Leisure Tour + 1 free day

р 1 к	UL / Incheon	2315/0630+1	(MOB)
--------------	--------------	-------------	-------

Gather at KLIA Airport to prepare the flight to Incheon.

D2 Incheon / Seoul (X /L/X) Hotel: 4

Hotel: 4 ® Royal Emphrium Hotel or Similar

Songyuedong Fairy Tale Village The entire town resembles a giant 3D fairy-tale painting village, with themes based on fairy tales from around the world. Nearby, there is also a bustling Chinatown where you can shop and enjoy delicious food.

Nami Island Nami Island is a crescent-shaped island renowned for its beautiful natural scenery and romantic atmosphere. Each season offers unique landscapes: cherry blossoms bloom in spring, lush greenery in summer, fiery maple leaves in autumn, and a snow-covered wonderland in winter. It is also one of the filming locations for the Korean drama "Winter Sonata".

Hongdae Shopping District Named after its proximity to Hongik University, this area is brimming with urban art, independent music culture, as well as clubs and various entertainment options.

D3 Seoul (B/**X**/D) Hotel: 4 ® Royal Emphrium Hotel or Similar

Gyeongbokgung Palace (Hanbok Real Experience) was built in 1395 by the order of the Emperor Lee Sung-kui and is also the palace of the new Korean Dynasty. Compared with the East Palace (Changdeok Palace) and West Palace (Kyung Hee Palace), the location is northerly, so it is also called the "North Palace".

Cheongwadae (pass by for an exterior view) known as the Blue House, is the official residence and office of the President of South Korea. It is located in the heart of Seoul, in the Jongno District.

Gwangjang Market is a traditional market in Seoul, South Korea, and one of the oldest and largest markets in the country.

Ikseon-dong is a historic neighborhood in the Jongno District of Seoul, South Korea, known for its well-preserved hanok (traditional Korean houses) and unique atmosphere.

Starry Sky Library (net celebrity check in) It is a unique and modern library that attracts many tourists and readers with its spectacular architectural design and rich book resources. The interior of the library is luxuriously decorated, the bookshelves are towering into the clouds, and the books are neatly arranged to form a beautiful book wall.

Cheonggyecheon is a beautiful artificial stream located in the heart of Seoul, South Korea, with a length of about 11 kilometers.

Cheonggyecheon has a long history; it was originally a natural stream, but during Korea's period of rapid economic development, it was covered with concrete to build roads.

D4 Seoul (B/L/X) Hotel: 4 & Lart Hotel or Similar

Ginseng Specialty Store, Cosmetics Duty-Free Shop, Liver Protection Specialty Store

Namsangol Hanok Village is located in Jung-gu, Seoul, South Korea, and is a traditional hanok (Korean house) village that showcases the lifestyle and culture of the Korean people during the Joseon Dynasty (1392-1910).

Myeongdong a gathering of boutique brand-namre stores and Korean fashion, attracting travelers from all over the world.

D5 Seoul (B/**X**/**X**) Hotel: 4 • Lart Hotel or Similar

Free and easy 1 day. (Excluding bus / tour guide / meals)

D6 Incheon / KUL 1105/1645 (B/MOB)

Proceed to Incheon Airport, Take flight back to beautiful home.

Notes:

- 1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary.
- 2. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.
- 3. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency.